
Zápisnica 
z I.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Breziny  

konaného dňa 13.03.2023 

 
Prítomní: Ján Šatara , starosta obce 

       Poslanci podľa prezenčnej listiny 

      Hostia podľa prezenčnej listiny        

           

Program: 
 

1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu I. zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2023 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 14.12.2022 

6.   Správa starostu obce  

7.   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 v obci Breziny  

8.   Prerokovanie indikatívnej ponuky financovania 

9.   Prerokovanie Zmluvy o nájme nebytových priestorov  

10. Predĺženie platnosti komunitného plánu sociálnych služieb obce Breziny  

11. Určenie chýbajúcich členov komisií 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie 

14. Ukončenie   

 
 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
Zasadnutie OZ  otvoril pán starosta Ján Šatara, ktorý privítal všetkých prítomných.  

Pán poslanec Jozef Frlajz požiadal o doplnenie programu o nasledovné body: 

- Žiadosť o schválenie kúpnej ceny pozemku – p. Frlajz Jozef ml.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo doplnenie do programu o tento bod, čím sa posúva číslovanie 

bodov od bodu diskusia.  

Program: 
 

1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu I. zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2023 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 14.12.2022 

6.   Správa starostu obce  

7.   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 v obci Breziny  

8.   Prerokovanie indikatívnej ponuky financovania 

9.   Prerokovanie Zmluvy o nájme nebytových priestorov  

10. Predĺženie platnosti komunitného plánu sociálnych služieb obce Breziny  

11. Určenie chýbajúcich členov komisií 

12. Žiadosť o schválenie kúpnej ceny pozemku – p. Frlajz Jozef ml.  
13. Diskusia 

14. Návrh na uznesenie 

15. Ukončenie   

 



 

 

K bodu  2 -  Schválenie programu I. zasadnutia OZ obce Breziny v roku 2023 

 

Program zasadnutia OZ bol prerokovaný a jednohlasne schválený.  

 

K bodu  3 – Určenie zapisovateľa  

 

Za zapisovateľku pán starosta určil Mgr. Alžbetu Mihályiovú.  

 

K bodu 4 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie bol navrhnutý Jozef Frlajz, Martin Poliak  a za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí Miroslav Hybský a Jaroslav Víglaský a po prerokovaní boli schválení.  

 

K bodu 5 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 14.12.2022 

 

Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že uznesenia z posledného OZ zo dňa 14.12.2022 boli splnené. 

Starosta skonštatoval že jeden z bodov z minulého zastupiteľstva zostal neukončený a to je voľba 

chýbajúcich členov komisií a plány činnosti, nakoľko niektorí z poslancov svoje plány do dnešného 

dňa nepredložili.  

 

K bodu 6 -  Správa starostu obce  
 

Pán starosta zhrnul činnosť obecného úradu za obdobie od posledného zastupiteľstva. 

V poslednej dobe sa často riešili výpadky elektriny a s tým súvisiace výpadky verejného 

osvetlenia, ktoré boli spôsobené drevinami, ktoré zasahujú do vedení. Z tohto dôvodu bude 

potrebné dreviny upraviť. Tieto práce boli nacenené zo strany stredoslovenskej energetiky, 

avšak po zrelej úvahe sa dospelo k záveru, že si to obec vykoná vo vlastnej réžii. 

Ďalšou podstatnou informáciou je, že nastala komplikácia ohľadom miestnych komunikácii, 

nakoľko padla vláda, zmenili sa aj podmienky poskytovania dotácii a obec čaká ako bude 

tento projekt pokračovať a ako bude ukončený, zatiaľ nie je garantované čerpanie peňazí.  

Práce na novom úrade stále pokračujú a pomaly finišujú. Z hľadiska obchodu je rovnako 

všetko doriešené, pani podnikateľka, ktorá bude prevádzkovať tento obchod už len čaká na 

prerokovanie nájomnej zmluvy zastupiteľstvom. Obec potrebuje obchod a plne ho podporuje.  

Obec potrebuje ísť aj do nových výziev, nakoľko štandardne proces schvaľovania a čerpania 

dotácii trvá aj tri roky. Zaujímavá je výzva na rekonštrukciu verejných budov, do ktorej by 

obec chcela ísť a určite si to obecné zastupiteľstvo obce spolu so starostom preberie. Ďalšia 

zaujímavá výzva je aj výzva na novú techniku, do budúcna by obec chcela vybudovať 

kompostovisko kde by tiež bola potrebná technika, traktor s príslušenstvom, ktorý by bol 

využívaný aj na letnú úpravu a kosenie.  

 

K bodu 7 -  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 v obci Breziny   

 

Pán kontrolór predniesol správu o kontrolnej činnosti v ktorej priblížil náležitosti ktoré boli 

predmetom kontroly v roku 2023. Predmetom prvej správy bola kontrola zverejňovania zmlúv 

na webovom sídle obce. Obci bolo odporúčané dôsledne dodržiavanie pravidiel zverejňovania 

zmlúv, a to je zverejňovať zmluvy vo formáte OCR.  

Predmetom druhej správy bola kontrola uznesení, kde neboli vytknuté žiadne pochybenia. 



Predmetom poslednej správy bola kontrola VO v rámci zadávania zákazky Detské ihrisko 

RO. Táto kontrola bola vykonaná na podnet úradu pre verejné obstarávanie. Tu rovnako 

neboli zistené žiadne pochybenia zo strany obce. 

 

K bodu 8 -  Prerokovanie indikatívnej ponuky financovania  

 

Dôvodom navýšenia municipálneho úveru sú zvýšené ceny energií, pričom na vykrytie týchto 

zvýšených výdavkov bude slúžiť municipálny úver, ktorý sa bude vyrovnávať následne po 

schválení dotácií na energiu, o ktoré úrad pravidelne žiada. Obecné zastupiteľstvo 

jednohlasne schválilo navýšenie municipálneho úveru na  40 000 Eur.  

 

K bodu 9 -  Prerokovanie zmluvy o nájme nebytových priestorov  

 

Jedná sa o priestory na prevádzkovanie obchodu, ktorý občania Brezín potrebujú. Pani 

Tretiaková by mala prenajatú jednu miestnosť nachádzajúcu sa na prízemí budovy dielne 

a byt. Všetko bude zabezpečené tak aby nevznikala pri obchode zvýšená hlučnosť 

a nezamieňal sa priestor s krčmou. Obecné zastupiteľstvo schválilo nájomnú zmluvu na 

obdobie troch rokov, za podmienky, že každoročne bude prehodnotená výška nájmu. Energie 

si bude nájomníčka uhrádzať sama na vlastné náklady.  

 

K bodu 10 -  Predĺženie platnosti komunitného plánu sociálnych služieb obce Breziny  

 

Komunitný plán je jedna z povinných príloh, ktorej platnosť predkladáme v prípade, že 

chceme čerpať dotácie cez BBSK. Nakoľko sa jedná o dlhodobý proces, a vypracovanie 

nového plánu si vyžaduje prípravu aj v spolupráci so sociálnou komisiou, je vhodné využiť 

možnosť predĺženia platnosti toho súčasného. Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní predĺžilo 

platnosť komunitného plánu do 31.12.2024.  

 

K bodu 11 -  Určenie chýbajúcich členov komisií  

 

Komisie by mali začať pracovať a spolupracovať aby sa spolupráca trochu rozhýbala. Obecný 

úrad stále neobdržal plány činností od niektorých komisií a tiež v niektorých komisiách 

absentujú členovia.  

p. poslanec Víglaský: navrhujem aby obec mala svoj inventár na kultúrne akcie, aby sme si 

nemuseli požičiavať od okolitých obcí. 

p. starosta: áno plánujeme to do budúcnosti zakúpiť, momentálne si to vieme zabezpečiť 

bezplatným zapožičaním  a keď si nato vyčleníme finančné prostriedky tak do budúcna 

pristúpime aj k zakúpeniu. Keď sa zhodnete, že poďme nakúpiť za 2 000 euro sedenie pre 

kultúrne akcie, môžeme, ale myslím si, že v prvom rade dáme do poriadku kultúrny dom. 

 

p. poslanec Víglaský: ako je to s vymáhaním dlhov, lebo podľa údajov zverejnených na 

webovom sídle dlhy stále narastajú, ako sa toto rieši? 

p. starosta: mnohí z dlžníkov si vybavujú osobný bankrot, čo je na jednej strane pre nás 

nevýhodné, nakoľko prídeme o staré dlhy, avšak nové záväzky si musia platiť, inak im 

bankrot prepadne, sú vyhotovené splátkové kalendáre, ktoré si pomaly splácajú. Je ťažké 

z príjmu, ktorý niektorý z občanov dostávajú splácať tie dlhy ale samozrejme nenechávame to 

len tak a snažíme sa učiť dlžníkov disciplíne. Jednou z ciest ktorú do budúcna plánujeme, je 

vybudovať nový vodovod v časti Šariny, a mali by samostatnú prípojku.  

 

K bodu 12 – Žiadosť o schválenie kúpnej ceny pozemku – p. Frlajz Jozef ml. 



p. poslanec Frlajz: podľa mňa sa už dlho rieši moja žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, 

rieši sa to už od minulého roku, aj ľudia sa sťažujú, že keď si chcú od obce kúpiť pozemok, že 

to dlho trvá. 

p. starosta: obec vždy háji záujmy obce a rovnako aj obyvateľov, vždy pri predaji berieme do 

úvahy aj to, aby predaj neskomplikoval vzťahy susedov a aby aj susedia súhlasili s predajom. 

Prišla sťažnosť jedného z obyvateľov na predaj tejto časti pozemku, obecné zastupiteľstvo 

odporúčalo, aby sa obidvaja zúčastnení stretli a dohodli, avšak k ničomu takému zatiaľ 

nedošlo. Potom je tu druhý problém, my (starosta a traja poslanci) sa nechceme vzdať pozície, 

ktorú máme voči tebe Jozef, na výmenu obecných pozemkov pred tvojou záhradou za 

pozemky pri škôlke.  

p. poslanec Víglaský: Sú to neporovnateľné pozemky, iným občanom sa takéto predávajú za 

pár eur. 

p. poslanec Poliak: ja sa ťa teraz spýtam Jaro, ty sa na túto vec pozeráš tak, aby bolo dobre 

pre Joža alebo pre Obec.  

p. poslanec Víglaský: Ja sa na to pozerám, aby to bolo jedným metrom medzi občanmi  

p. poslanec Poliak: Ty si poslanec Obecného zastupiteľstva a máš robiť tak aby bolo čo 

najlepšie pre obec.  

p. poslanec Víglaský: ale ja robím tak, aby som mal čisté svedomie, ja nemôžem teraz 

využiť, zneužiť túto situáciu. 

p. starosta: Kto je za schválenie kúpnej ceny obecného pozemku? 

p. poslanec Poliak: ja sa iba rýchlo vyjadrím, počkám na vyjadrenie právnika a podľa toho sa 

rozhodnem, zatiaľ hlasujem nie.  

p. poslanec Víglaský: Nikto nikdy s právnikom neriešil takéto veci. 

p. starosta: Jaro, uvedom si, že my sme s Jozefom možno pred súdnym sporom, hájime 

v prvom rade záujmy obce a ideme podľa odporúčaní právnika. 

 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní neschválilo kúpnu cenu pozemkov pre p. Jozefa Frlajza 

ml.  

 

 

K bodu 13 – Diskusia  

 

V rámci diskusie poslanci pokračovali v téme odpredaja pozemkov pánovi poslancovi 

Frlajzovi, odstránenia poruchy na verejnom osvetlení z dôvodu častých výpadkov, 

o zhodnotení pre obec nepotrebných zastávok z hl. cesty, o potrebe nainštalovať v obci 

funkčné úradné a informačné tabule.  

 

 

K bodu 14 – Návrh na uznesenie  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Breziny schválilo uznesenia zo zasadnutia OZ.   

 

K bodu 15 – Ukončenie  

 

 

Pán starosta o 20:00 hod.  poďakoval za účasť a ukončil rokovanie Obecného zastupiteľstva. 
 

 

Zapísala: Mgr. Alžbeta Mihályiová 

 

 



 

Breziny, dňa  13.03.2023 

 

Overovatelia zápisnice :    

   Jaroslav Víglaský  ...............................................  

   Miroslav Hybský   .............................................. 

                                           

 

 

 

        Ján Šatara 
        starosta obce 

 


